

Title (en)
Road building vehicle.

Title (de)
Strassenbaufahrzeug.

Title (fr)
Véhicule pour la construction routière.

Publication
EP 0562586 A2 19930929 (DE)

Application
EP 93104898 A 19930324

Priority
DE 9203902 U 19920324

Abstract (en)
In a road-building vehicle (P), in particular a road finisher, for making a surface of a shoulder or the like, which has a drive part (1) and, lying in front of this in the direction of travel (x), a container part (2), on which a support device (5) for a transport vehicle (R, R1) travelling in front of the road-building vehicle (P), the support device (5) is at least displaceable relative to the container part (2) in the direction of travel (x). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Straßebaufahrzeug (P), insbesondere einem Straßenfertiger, zum Herstellen einer Decke eines Banketts oder dgl., das einen Antriebsteil (1) und ein in Fahrtrichtung (x) davorliegendes Behälterteil (2) aufweist, an dem eine Abstützeinrichtung (5) für ein vor dem Straßenbaufahrzeug (P) rollendes Transportfahrzeug (R, R1) angeordnet ist, ist die Abstützeinrichtung (5) zumindest in Fahrtrichtung (x) relativ zum Behälterteil (2) verstellbar. <IMAGE>

IPC 1-7
E01C 19/48

IPC 8 full level
E01C 19/48 (2006.01)

CPC (source: EP)
E01C 19/48 (2013.01); **E01C 2301/08** (2013.01)

Cited by
US9145649B2; CN106120517A; US2012299270A1; EP0667415A1; CN107107806A; DE102013216374A1; US8827592B2; DE102013216374B4

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR LU NL

DOCDB simple family (publication)
DE 9203902 U1 19920716; EP 0562586 A2 19930929; EP 0562586 A3 19940119

DOCDB simple family (application)
DE 9203902 U 19920324; EP 93104898 A 19930324